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1.拔码设置转换到遥控设置

    按遥控器上除“RESET”以外任一键，感应器的设置就
会转换到遥控器当前所选的功能。（无功能的按键设置无
效）
2.遥控设置转换到拔码设置

    a.按遥控器上的“RESET”键，所有设置返回至感应器
的拔码设置。

    b.关掉电源，拔动任一拔码接通电源，所有设置返回至
感应器的拔码设置。

遥控与拔码设置转换

按键遥控面板设置 功能说明
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遥控器控制感应器的距离范围

长按>3s退出光控优先/光控自适应模式，进入光控阀值模式，参数返回至最后一次
设置状态。

场景选择 探测范围 延时时间 守候时间 调光比例 光感值
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感应模式
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HS
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按“ON/OFF”键，负载灯进入常亮/常灭模式，感应功能取消；常亮/常灭模式下，可使用
DIM+/DIM-功能，重新上电后维持DIM+/DIM-设置的亮度；在负载灯常亮模式下断电再上
电，灯进入常亮模式；在常灭模式下断电后再上电，负载灯亮2s后进入常灭模式。

按“RESET”键，所有设置返回至感应器当前拨码设置或恢复出厂设置。
注：仅在该产品带有拨码时，恢复为当前拨码设置。

按“Sensor motion”键，常亮/常灭模式转换到感应模式（参数返回至最后一次设置状态）

按“DIM Test”键，0-10VDC调光端口自动调光以测试该端口连接线是否有接好，
延时2s后自动返回至最后一次设置状态。

短按发射调光信号，灯的亮度调节每次以2%为单位进行加减；长按发射调光信号，灯的
亮度调节以1%为单位进行加减；调光范围：10%-100%。
（适用于带光感自适应功能以及常亮模式下的感应器）
注：在常亮/感应模式下，可通过该按键设置最大亮度。

长按＞3S进入光控优先/光控自适应模式。
注意:短按“Disable”键可以退出光控优先模式，光控不受控。

注：用户可以按任意键调整参数，以最后一次设置为准。感应器无上述参数功能时，
该参数设置无效。
（守候时间、调光比例不适用于开关型感应器；感应模式不适用于低安装产品）

在任何状态下，按“TEST 2s”键进入测试模式，这时感应器感应灵敏度100%、
延时时间2s、预设亮度10%、守候延时0s、亮暗不受控，此功能仅用于测试。
按“RESET”或其他功能键退出该模式。
该键无断电记忆功能，断电再上电后参数恢复至最后一次设置。
注：当产品具有无线组网功能时，该键的功能为：进入配网模式

光感值
可以设置光感值：
5Lux/15Lux/30Lux/50Lux/100Lux/150Lux/Disable

守候延时
可以设置低亮延时时间：
0s/10s/1min/3min/5min/10min/30min/+∞       注：守候延时不适用于开关型感应器

延时时间
设置100%亮度维持的时间：
5s/30s/1min/3min/5min/10min/20min/30min

预设亮度
可以设置低亮比例：10%/20%/30%/50%          注：预设亮度不适用于开关型感应器

探测范围
可以设置探测范围：25%/50%/75%/100%

遥控距离
拨动，可以设置遥控器控制感应器的距离范围

按“HS”键设置探测范围为高灵敏度；
按“LS”键设置探测范围为低灵敏度。
该灵敏度的调节是在所设置的探测范围上进行调节。
注：低安装产品下，此按键无效 
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Remote controland code setting conversion 

ButtonRemote Control Setting Remarks

4m Max.

5m Max.

3m Max.

5m
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15m

5m Level 10m Level 15m Level 

15m5m 10m

Unique design of infrared
transmitting device
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Daylight Sensor
Set up Daylight Sensor: 5Lux/15Lux/30Lux/50Lux/100Lux/150Lux/Disable

Stand-by period
Set up Stand-by period: 0s/10s/1min/3min/5min/10min/30min/+∞
Note: Stand-by period is not applicable to ON-OFF Sensor.

Hold time
Set up Hold time: 5s/30s/1min/3min/5min/10min/20min/30min

Stand-by dim level
Set up stand-by dim level: 10%/20%/30%/50%
Note: Stand-by DIM Level is not applicable to ON-OFF Sensor.

Detection Area
Set up Detection Area: 25%/50%/75%/100%

Remote Distance
Toggle bottom can set the remote distance of remote control and sensor.

Press the "ON/OFF" button, the load light enters the normal on/off mode, and the sensing 
function is disabled. In the normal on/off mode, the "DIM+/DIM-" function can be used to 
maintain the load light brightness after powering on again. In the normal on mode, the load light 
enter ON after powering on again. If the load light is OFF, the load light is ON for 2 seconds and 
then enter OFF after powering on again.

Press “Reset" button, all parameters are same as setting of DIP switch or factory settings.
Note: Only the product has DIP switch, it will revert to the current DIP setting. 

Press "Sensor motion" button, the light quits from the normal on/off mode, and the sensor starts 
to work. (The latest setting stays in validity)

Press "DIM Test" button, the 0-10V dimming works to test whether the 1-10Vdc dimming ports 
are connected properly. After 2s, it returns to the latest setting automatically.

 Long Press 3s "Override DH" button to exit the Daylight priority mode or Daylight harvesting 
mode, and then enter the Daylight Sensor mode. (The latest setting stays in validity)

Short press "DIM+/DIM-" button to set occupancy light level, the brightness of the load light 
adjusts at 2% per unit. Long press "DIM+/DIM-" button to set occupancy light level, the 
brightness of the load light adjusts at 1% per unit. Dimming range: 10%-100%.
 (apply for normal on mode and sensor with daylight harvesting function)

Long Press 3s to enter the Daylight priority function or Daylight harvesting function. 
Note: Short press "Disable" button will exit the Daylight priority mode and the Daylight Sensor is 
uncontrolled.

Note: The sensor parameters can be adjusted by pressing the corresponding button. When user 
press any button to change the sensor parameters, the last setting prevails. If the sensor doesn't 
have the function of the above parameters, that parameter is invalid. (Stand-by period and 
Stand-by DIM Level are not applicable to ON-OFF Sensor. Induction way is not applicable to 
low-mount sensor)

1.DIP switch setting convert to remote control 
   
   Press any bottom except "RESET" on the remote control, and the sensor 

settings convert to the function currently selected by the remote control.
   (No function button settings invalid)

2.remote control convert to DIP switch setting

a.Press the "RESET" button on the remote control, and all settings return 
to the DIP switch settings of the sensor.

b.Turn off the power, toggle any DIP switch, connect to the power, and all 
settings return to the DIP switch settings when supply power again.

Press the "TEST 2s" botton can enter the test mode anytime. At test mode, the sensor 
parameters as below: Detection Area is 100%, Hold Time is 2s, Stand-by Dim Level is 10%, 
Stand-by Period is 0s, Daylight sensor is disabled. This function only for testing. Quit the test 
mode by pressing "RESET" or any other function buttons. This mode has no memory function. 
After powering on again, the parameters are restored to the last setting.
Note: If the sensor have the wireless networking function, the botton provides the functions is 
entering the distribution network mode.
Press "HS" botton to set the detection area to high sensitivity.
Press "LS" botton to set the detection area to low sensitivity.
The Induction mode is adjusted at the setting detection area.
Note: This button is invalid for low-mount sensor.


